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Interpellation ställd till landstingsstyrelsens ordförande Alexander Wendt (M) angående 
finansiering av simhallar i Blekinge 

Det nya styret i Sölvesborgs kommun, där Moderaterna, ingår uttryckte vid presskonferens 
onsdagen den 24 oktober att landstinget - eller ”den nya regionen” - ska finansiera ett avtal med 
simhallen i Sölvesborg. Detta refereras också i BLT (25/10) där en företrädare för den styrande 
koalitionen citeras: ”På sikt räknar vi med att landstinget är med och betalar för simhallen”. I deras 
budgetförslag står det också att Region Blekinge ”ska finansiera ett utvecklande av rehabilitering 
på Valjeviken samt hur ett simhallsavtal ska kunna ingå i ramen för detta”.


I och med att Moderaternas gruppledare i Sölvesborg Emilie Pilthammar ingår i den moderata 
landstingsgruppen utgår jag från att landstingets kommande finansiering av simhallsavtal för 
allmänheten är förankrad i den av Moderaterna ledda politiska landstingsledningen. 


Jag vill därför fråga Alexander Wendt hur den moderata gruppen motiverar varför landstinget ska 
finansiera en simhall i en specifik kommun och om det endast avser simhallen i Sölvesborg eller 
om landstinget/regionen ska finansiera samtliga simhallar i Blekinge? När avser i sådana fall den 
styrande politiska ledningen återkomma med ett sådant förslag?


Markus Alexandersson (S)

Ledamot landstingsfullmäktige


